
VAKCÍNA MRNA KOLUJE V LIDECH VŠUDE,
DOSTANE SE I DO MOZKU. Nadúmrtnost je
až 23 procent.
- editor007 | 5. dubna 2024

SVĚT: Dokumentaci Pfizeru k mRNA vakcínám vymohlo až soudní rozhodnutí,
farmaceutický gigant usiloval o její utajení na 50 let – věděl dobře proč. I proč si zajistil,
vedle tučných plateb dopředu, i naprostou beztrestnost. Ukazuje se, že nedostatečně
otestovaná látka má mnohem více rizikových faktorů, než jakékoli jiné očkování. Potíže v
různých zemích hlásí pacienti i ošetřující lékaři, a dlouhodobě mohou také leccos ukázat
statistická data – jako je zvýšená úmrtnost v některých věkových skupinách. Medializovány
byly především náhlá úmrtí zdravých, mladých lidí, včetně vrcholových sportovců.
Pokračující tápání a nejasnosti kolem covidu, následků lockdownů, i nucené vakcinace, je
nejen selháním lékařů, ale i celé společnosti, které se nechala a nechává klamat, přestože
jde o to nejcennější, co má.

Kardioložka Jana Gandalovičová v poměrně střízlivém rozhovoru pro pořad Kupředu do minulosti.

Informace ze studie Pfizeru k mRNA vakcínám chtěli dát do trezoru.

Říká se, že mRNA se velmi rychle rozpadá. Ale mně přijde, že ta vakcína koluje v lidech všude. A
teprve potom přišly informace o tom, že je to zabalené do lipidových nanočástic, a ty umožňují, že se
to dostane všude po těle, a dostane se to i do mozku, protože to projde hematoencefalickou bariéru.

Definice vakcíny byla během během covidu úplně změněna tak, aby mRNA vakcíny nadále zůstaly ve
statutu vakcín.

Paní Jackson, která pro Pfizer zpracovávala studie o mRNA vakcíně, zjistila porušování protokolů,
odslepování, nehlášení nežádoucích účinků, čachrování s daty, byla vyhozena.

Manipulace a zametání stop u studie Pfizeru o vakcínách proti covidu svědčí o tom, že tyto materiály
chtěli na desítky let schovat v trezoru.

Vakcína mRNA koluje po těle, překoná hematoencefalickou bariéru a dostane se do mozku, přestože
se původně tvrdilo, že nic takového není možné.

Vakcíny mRNA byly u nás schváleny i pro nejmenší děti, které covidem nejsou ohroženy, přestože
risk u použití genetických vakcín pro děti, je vyšší, než by byl benefit.

Musím říci, že jsem skutečně zaznamenala nežádoucí účinky ze všech systémů člověka, které jsou.
Ze začátku mě to zaráželo, protože rétorika byla: „Píchneme do svalu, tam se to rozpadá. Maximálně
se to dostane do uzlin.“ Ale lidé přicházeli, a jejich potíže byly skutečně kloubní, neurologické, kožní,
i psychologicko-psychiatrické, problémy se spaním, halucinace. Někdo měl obrovské problémy, jako
bolesti hlavy, palpitace, arytmie. Skutečně jsem viděla úplně všechno, takže si pamatuji, že jsem své
dceři, která je molekulární biolog, říkala, že ani mně to nedává smysl. Říká se, že mRNA se velmi
rychle rozpadá. Ale mně přijde, že ta vakcína koluje v lidech všude. A teprve potom přišly informace
o tom, že je to zabalené do lipidových nanočástic, a ty umožňují, že se to dostane všude po těle, a
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dostane se to i do mozku, protože to projde hematoencefalickou bariéru. Takže takhle člověk
nabaloval informace, a skládal si to dohromady, protože často to, co nám bylo předkládáno, vůbec
nekorelovalo s tím, co jsem sama viděla v ordinaci, a co jsem začala slýchávat také od kolegů.

A samozřejmě pak tady byli lidé, kteří skončili s nějakým významným nežádoucím účinkem i v
nemocnicích, začali hledat nějakou pomoc. Takhle jsem pak narazila už i na kardiologické problémy,
včetně myokarditidy u mladého sportovce, i podezření na úmrtí u sportovce. Vedle toho – a to byly
asi moje nej- věci, nebo případy, které mě asi budou provázet po zbytek celého života, protože si
najdete k těmto lidem vztah, provázíte je nějakou cestou – jsem viděla spoustu jiných, ať už se to týká
mnoha jiných typů kardiologických postižení, palpitací, arytmií, infarktů, různých mozkových příhod,
které hlásili, tedy to, co už je všeobecně přijímáno, že může být nežádoucím účinkem. Takže i
myokarditidy se dostaly do souhrnu údajů o přípravku, kdy jsou přiznaným nežádoucím účinkem
mRNA vakcín.

Očkovací kampaň byla za hranou lékařské etiky, většina z nich byla zticha.

Zaznamenává se vysoká nadúmrtnost. Je obrovská – zhruba 10%. Probíhá velká debata, ne u nás, ale
v britském parlamentu o tom, jak velké procento je nadúmrtí ve věkové kategorii do čtyřiceti, a do
pětapadesáti let. Tam jsou nadúmrtí až 20%. A reflektují to i pojišťovny, které z Ameriky hlásí, že
těchto pojišťovacích událostí je tolik, že to nezažili ani za války.

Protože máme genetické vakcíny k preventivnímu použití strašně krátkou dobu, tak vůbec netušíme,
jaké můžou být dlouhodobé následky.

V souvislosti s vakcínami proti covidu se výrazně zvýšil počet nadúmrtí.

Skutečné vakcíny mají chránit před onemocněním. Ale definice vakcín byla změněna tak, že proti
onemocnění nechrání, ale zmírňují průběh nemoci, a to jen na pár měsíců.

Nárůst nadúmrtí je 10 až 23 procent. Co je příčinou?

Nucení k očkování, sociální rozdělování lidí benefity, kdy očkovaný může do restaurace, a
neočkovaný nikoli, to je selhání lékařského stavu, které nemá v historii obdobu.

Dopady myokarditidy, hlavně té, která probíhá skrytě, subklinicky, můžou být vidět za pět, deset,
patnáct let, kdy se skutečně vyvine srdeční postižení v tom smyslu, že srdce začne selhávat. To je
dlouhodobý nežádoucí účinek. A pokud nebudeme mít data od začátku, tak nikdo neřekne, že to
může být po tomhle, nebo po tomhle. Toto postižení může být mnohem častější, než jsme si mysleli,
protože čím více budeme inzultovat srdeční sval tím, že budeme opakovaně dávat tyto injekce, tak se
tam může nakumulovat postižení myokardu. Je tady spousta nezodpovězených otázek, a jsou to
závažné otázky. A já nenacházím validní odpovědi, jenom: „Hlavně se neptej!“ A jakmile se zeptáš,
tak jsi navíc dezinformátor a antivaxer, a jakkoli jinak onálepkován. Medicína, věda, byla o diskusi, o
tom, že lidé sedí naproti sobě, a diskutují. A to se tady zcela opustilo.

Očkování genetickými mRNA vakcínami by se mělo zastavit.

Politikou české odborné veřejnosti je zatím strkat hlavy do písku, a myslet si o lidech, kteří něco
říkají, že to jsou jenom pouzí antivaxeři a že nečtou odbornou literaturu. Řekla bych, že někdy toho
čteme až moc, až se v tom někdy ztrácíme. Ale pokud si nebudeme klást otázky, a nebudeme hledat
odpovědi, tak jsme rezignovali na to, o čem je věda, o čem je medicína.

https://www.nespokojeny.cz/4x-ockovani-mladi-lide-umiraji-az-o-318-casteji-nez-jejich-neockovani-vrstevnici/


Vakcínu proti covidu podávanou v sociálních zařízeních někteří fragilní stařečkové nepřežili a
umírali. Mnozí lidé odešli z medicíny, protože se na tom nechtěli podílet.

Je šílené, že někteří kolegové nechtěli ošetřovat neočkované pacienty, a byly jim rušeny naplánované
operace. Styděla jsem se za lékařský stav.

Vůbec neexistovala přednemocniční péče, takže lidé přijížděli do nemocnic v tak těžkém stavu, že
kolikrát nezbylo nic jiného, než je uvést do umělého spánku.

Je v pořádku očkovat těhotné ženy genetickou mRNA vakcínou, která se navíc dostává do
mateřského mléka? Je v pořádku kojit tímto mlékem novorozence?

U žen očkovaných mRNA vakcínou dochází k poklesu porodnosti. Očkované maminky se podílejí na
porodnosti méně, než neočkované.

Vakcína mRNA se dostává do pohlavních žláz a orgánů. U mužů může působit na počet a pohyblivost
spermií, u žen na nepravidelnost menstruačního cyklu a těžké krvácení.
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